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Summary

The Movements of of civil society Has been aloledéstabilize the Arab political systems;
which considered itself eternal for periods of tiespecially after the failure of violent movemeints
dropping it down in previous years such as tHéigal Islamic groups . the most prominent of thes
dynamics ,” the foundation of facebook” and the rdewpart of new communication applications;
which was a mean used by the Arab youth, spedyicalhis struggle against the obsolete political
systems.

Keywords; civil society, Arab Spring , Tunisia, A&lga.

Resume

Sous les transformations du «printemps arabe»sotaété civile , a réussi cinétigue de
déstabiliser les systémes politiques arabes ; &menconsidéré pendant de longues périodes de temps
, , surtout apres les mouvements violents a éctiang les années précédentes, comme les groupes de
I'lslam politique. Parmi les plus importantes asoget cinématique " Fondation Facebook " et " que
de nouvelles applications. Bien sir, sans excepteonble joué par certains ..., syndicats et partis
politiques. d'opposition.

Mots-clés: la société civile - le Printemps arabenisie — Algérie
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